



- REFERAT FRA: STYREMØTE 7/16 I
NMF REGION ØST**
- AVHOLDT: TORSDAG 27. OKTOBER 2016 PÅ
OSLOUNGDOMMENS MOTORSENTER**
- Tilstede med stemmerett: Geir Øyen, Kristine Dohn, Mary-Ann Westbye, Bente Sandem, Fred Jansberg og Espen Jansberg
- Tilstede uten stemmerett: Per Owe Andersen, Per Christian Skoglund, Elin Vandevjen, Tor Linnerud og Trygve Johnsrud
- Sak 47/16 Protokoll til godkjenning**
Styreprotokoll 6/16 godkjent, legges ut på regionens hjemmeside.
- Sak 48/16 Økonomi**
- A Status pr. 30.09.16 fremlagt og tatt til etterretning.
Purre OIK ang. adm. tilskudd, ansv. Geir Øyen.
Purre NMF ang. ramme tilskudd og stønad enduro, ansv. Geir Øyen.
Sjekke med NMF ang. stønad for trial team, ansv. Mary-Ann Westbye.
- B Idrettsmidler fra AIK, søknad settes opp av Geir Øyen og Trygve Johnsrud og sendes innen fristens utløp.
- Sak 49/16 Budsjett og Årsplan for 2017**
Forslag settes opp av Geir Øyen og Trygve Johnsrud.
Styremedlemmene bes sende eventuelle forslag til leder senest 10.11.16.
- Sak 50/16 Seksjonsårsmøter / Motorsportkonferansen**
- A Forslag fra regionen på kandidater referert.
- B Delegater fra regionen referert.
- C Saker til seksjonsårsmøtene er ikke tilgjengelig pr. d.d.
Delegatene må sette seg inn i innkommende forslag og saker og eventuelt konferere med styret.
- Sak 51/16 RØT**
- A Utøver fra klubb utenfor regionen, spørsmål om utøver kan søke på regionsteamet i trial, utsendt e-post av Per Owe Andersen.
Etter kort diskusjon, godkjent.
- B Hjelpetrener, regionsteam trial søknad mottatt pr. e-post, Mary-Ann Westbye supplerte søknaden som ble godkjent.
- Trial ansvarlige styremedlemmer informerer de aktuelle om styrevedtakene.

- Sak 52/16** **Regionslag i lag-NM MX**
Oppfølging av misbruk av regions lag/navn under lag-NM i moto cross, arbeidsgruppen MX tar dette både internt og under grenmøte MSK.
- Sak 53/16** **Profilering**
Forslag på profilering av regionen diskutert.
Kråkerøy TC brukte regions telt under RR-arrangement og det ga positiv oppmerksomhet. Styret positiv til anskaffelse av nytt materiell, med vil avvente med hensyn til ny logo.
- Sak 54/16** **Oppfølgingssaker**
Saker fra tidligere styremøter, overført til neste styremøte.
- Sak 55/16** **Informasjonssaker**
Tidligere utsendt pr. e-post
AIK Nyhetsbrev av 11.10 og 20.10
ØIK Nyhetsbrev 7-2016
 Høstmøte ISU og særiddrettene
 Fordeling av aktivitetsmidler i ISU
ØIK Tilretteleggingskurs
- Sak 56/16** **Eventuelt**
A Søknad fra OMS
 Opplæring av sikkerhetsleder / aktivitetsleder med ansvar for integrering.
 Kurset i november er ikke aktuelt. Integreringsutvalget arbeider med saken. Tor Linnerud følger opp, Geir Øyen svarer OMS.

B Outboardklubben ønsker forslag til aktiviteter under Elvefestivalen i Drammen 24-27.08.17

C MC-Touring 2017
 03.06.17 Enducation
 17.06.17 Rebus

Referent Trygve Johnsrud
09.11.17